
lebno vlogo pri oblikovanju 
Lilture v velenjski občini. 

N A G R A D A 
VRTNARJU 

Enega naj marl j i ve j ših vrt-
arjev v Velenju, Alojza Ja-
liča so ob podelitvi prizna-
ja Velenju za najbolj ureje-
0 mesto v Sloveniji nagra-
ili s tisoč novimi dinarji, 
ekleta pa so ga obsula z ro-
ami. Prav je, da ae ob taki 
večanosti spomnimo ljudi, 
1 so toliko ur žrtvovali 
ružbi mladega mesta zato, 
a bi bil kra j čim bolj estet-
ko urejen. 

-v-

VEČ PREMOGOVE-
SA PRAHU TOPLAR-

NI LJUBLJANA 
v ljubljanski toplarni se 

iritožujejo, ker ne morejo 
»ostreči potrošnikom z do-
olj toplotne energije. Kriv-
a je na prevozu premoga. 
Glavni dobavitelj tega je 

udnik lignita Velenje, ki je 
lede prevoza vezan na že-
Bznico. Prevoz pa se je te 
tni izboljšal. Do 8. januar-
a so vsak dan poslali toplarni 
5 vagonov premogovega 
•rahu. Sedaj ga laiiko dosta-
i jo že 118 vagonov, medtem 
:o ga porabi toplarna dnev-
lo 120 vagonov drobnih 
Tst. Po zaslugi železnice se 
edaj deponija drobnih vrst 
»remoga naglo prazni. 

20 LET SAMO-
UPRAVLJANJA 
t Na občnem zboru osnovne 
fedikalne organizacije v to-
lami kovinskih izdelkov in 
.vami v Vitanju so hkrati 
»raznovali tudi 20-letnico de-
Avskega samupravljanja. Od 
,akih 50 zaposlenih v letu 
1050 se je njihovo število do 
jtos povečalo že na 180. Naj-
jolj kritično je bilo leto 
e>5;i, ko so govorili celo o 
i^cinitvi. Vendar so težave 
j^nile in danes razmišljajo 
1» o povečanju proizvodnih 
Obratov, kajti sedanji prostor 
^ hudo utesnjen. Ob tej pri-
a,žnosti so delavcem ki so 
X podjet ju zaposleni že več 
a>t 15 let, podelili ročne ure 
JI pismene zahvale. 
w 

JUBILEJ 
V KONUSU 

a slovesni seji centralne-
delavskega sveta industrij, 
ga kombinata »KONUS« v 
v. Konjicah so slavili 20-
lico delavskega samo-

upravljanja. Najpomembnej-
ša ugotovitev je bila to, da je 
v teh letih nekdanja majhna 
tovarna usnja zrasla v veliko 
industrijsko podjetje, ki v 
raanih obratih v Sloveniji za-
posluje že okoli 2000 delav-
cev. Ob tej priložnosti so raz-
delili spomenice in ročne 
ure 77 delavcem in upoko-
jencem podjetja, ki so bili v 
drugi polovici leta 1950 iz-
voljeni v prvi delavski svet. 

V. L. 

SZDL - V N O V O 
M A N D A T N O DOBO 
Zadnjo soboto v januarju 

bo v Slov, Konjicah razširje. 

na seja občinske konference 
SZDL — verjetno zadja v tej 
sestavi in mandatni dobi. 
Med drugim bodo obravnava-
li predlog sprememb našega 
družbeno-političnega sistema, 
I>a tudi predlog pravilnika za 
podeljevanje znakov OF. 

Februarja in marca bodo v 
konjiški občini letne konfe-
rence krajevnih organizacij 
SZDL, takrat pa bodo volili 
tudi delegate za občinsko kon-
ferenco, ki se bo predvidoma 
sestala že v aprilu. Glede na 
uzakonjeno reelekcijo bo le-
tos potekla mandatna doba 
tudi nekaterim vodilnih funk-
cionarjem te organizacije, ki 
so v n je j aktivno delovali 
več let. 

OPRAVIČILO 
v prejšnji številki Nove-

ga tednika smo objavili na 
10. strani reportažo pod 
naslovom »Od mode do 
šampanjca in srečno 1971«. 
Ob reportaži smo objaviM 
tudi fotografijo, na kateri 
je tovariš Hubert Rautar, 
uslužbenec PTT Celje s 
svojo sestro. Pri izbiri fo-
tomateriala za opremo re-
ix>rtaže smo izbirali med 
starimi neopredeljenimi 
novoletnimi posnetki in 
novimi. Pomotoma je bila 
izbrana omenjena fotogra-
fija. Ker pa je sestra to-
variša Huberta Rautarja 
med letom umrla, se mu 
za neljubo napako vljudno 
opravičujemo. Do napake 
je prišlo zgolj in samo 
zaradi tehnične pomote. 

Uredništvo 
OBVESTILO BRALCEM NOVEGA TEDNIKA 
Za oglase, objavljene pod oznako, napišite pi-
smeno ponudbo, ki jo zapečateno v pisemskem 
ovitku in z označbo oznake, prinesite ali poš-
ljite na naš oglasni oddelek — Trg V. kongre-
sa 10. Za te oglase n i m a m o naslova, zato 
ga od nas ne zahtevajte! Vse nadaljnje infor-
macije v zvezi s temi oglasi prevzame po dvi-
gu ponudb prinašalec oglasa. Prosimo za do-
brohotno razumevanje. 

OBVESTILO 
Male oglase sprejemamo načelno v upravi lista 
vsak teden do 10 ure v soboto Izjemoma spre-
jemamo naročila za male oglase iz oddaljenih 
krajev bolnišnic zavodov in podobno tudi v 
pismih, če nakaže naročnik istočasno ustrezno 
vsoto denarja 
N TEDNIK. OGLASNI ODDELEK IN SPRE-
lEM RADIJSKIH OBJAV TER ČESTITK. Ce-
lje, Trg V. kongresa 10 

GASILSTVA 
Gasilsko dmštvo Žalec pra-

znuje letos 90-letnico ustano-
vitve. Prvotno se je društvo 
imenovalo Požarna bramba 
njen prvi predsednik pa je 
bil Josip širca. Od leta 1881 
je imelo društvo pomembno 
vlogo v raznih gibanjih, prav 
tako pa tudi v obdobjih obeh 
vojn. Preteklo soboto je ime-
lo društvo jubilejno zborova-
nje, na katerem je predsed-
nik Kari Sarahovnik podal 
obračim za celotno obdobje 
odkar društvo obstaja, še po-
sebej pa za preteklo leto, ki 
je bilo bolj ali manj uspeš-
no. Svojo osnovno vlogo so v 
celoti izpolnjevali, niso pa 
uspeli kupiti nove avtocister-
ne, zato ostaja ta nakup 
prva naloga za tekoče leto 
in pa oprema za reševaje o^ 
elementarnih nesrečah. 

Za letošnje — jubilejno le. 
to so si postavili zelo obse 
žen program. Seveda je naj-
važnejša nabava avtocisterne 
in tudi prej omenjene opre-
me. Oboje je nujno za uspeš-
no opravljanje naloge, ki je 
drušh-u namen in dolžnost. 
Gasilci bi radi v tem letu 
pritegnili v svoje vrste čim 
več mladih, radi bi se kar 
najbolj številno in uspešno 
udeleževali pri gasilskih tek-
movanjih, prepleskali notra-
njost gasilskega doma in do-
bili stanovanje za svojega 
šoferja v bližini doma. Ce 
bodo uspeli pri teh nalogah 
bo s tem pridobilo na uspeš-
nosti tudi njihovo udeleževa. 
nje pri gašcmju požarov. 

T. Tavčar 

PETDESET 
PLODNIH LET 

Ob izteku lanskega leta smo v Celju bili priče skronmi 
slovesnosti ob praznovanju 50. obletnice dela Olepševalnega 
društva. Tako, kot je članstvo tega društva pol stoletja 
soustvarjalo, bilo nenehno prisotno pri oblikovanju in roj-
stvu našega mesta, ne najdemo primere. 

Delo olepševalnega društva v Celju v resnici predstavlja 
mozaik, ki ni in nikoli ne bo končan. To pa zato, ker je 
dejavnost tega društva vsak dan prisotna, v tej ali oni obliki 
nezamenljiva, predvsem pa potrebna, č e smo včasih s kan-
čkom ironije spremljali določena stremljenija in težnoe, mo. 
ramo priznati, da je bogata bem uspehov tega društva toli-
ko vzT>odbudnejša, ker gre za nesebičen odnos do življenja 
v mestu, ki je — naše. 

IVAN UMEK, 45 let član-
stva: »Olepševalno društvo je 
eno izmed redkih, ki je po-
leg ostale dejavnosti skrbelo 
tudi za dvig k ^ t u m e ravni 
kulturnozabavnih prireditev 
v Celju, čeprav je osnoima 
skrb društva za lepšo uredi-
tev mesta in okolice, je bilo 
to društvo med redkimi, ki 
je uspelo organizirati tudi 
cenene izlete po domovini 
in v tujino. Uspehov je iz-
redno oeliko. Pripodobe pa 
na vrednosti, če vemo, da 
vse delo temelji na golem 
amaterizmu in neizčrpni vo-
lji članstva.« 

DUŠAN DOBERŠEK, 3 leta 
članstva: »Sodim med mlajše 
člane Olepševalnega društva. 
Menim, da se Celjani prema-
lo zavedajo vrednosti dru-
štva, ki je obenem tudi kon. 
certna poslovalnica in organi-
zator dostojnega kultumoza-
bavnega življenja v Celju. Po-
leg temeljne dejavnosti dru-
štva, to je skrbi za lepši vi-
dez mesta, je prav Olepševal-
no društvo v veliki meri pri-
pomoglo, da je Celje že zdav-
naj prebilo anonimnost v do-
mačem in tujem turizmu.« 

LUDVIK COKAN, 10 let 
članstva: »Največja vrednost 
Olepševalnega društva je po 
mojem mnenju v negovanju 
tradicij, da bi Celje postalo v 
resnici lepo mesto. Uspehi 
društva so nedvomno veliki 
in za nas Celjane pomemb-
ni. Svojstven delež društva 
pa je pripomogel, da smo 
počasi, čeprav s težavo, zdaj 
zopet iispeli v Celju prebu-
diti zdravo kulturno zabavno 
življenje, sa j prireditve, ki 
jih društvo organizira ali po-
maga organizirati sodijo med 
naj kvalitetne j še.« 

JOŽE PELIKAN, član od 
ustanovitve: »V začetku smo 
imeli velike težave, sa j je bi-
lo problemov ogromno. Na 
prvi videz je kazalo, da ne 
bomo uspeli, vendar je iz-
redna volja doprinesla k us-
pehom, ki so vsak dan vidni. 
Poleg skrbi za lepši videz 
mesta, od vzbujanja ljubezni 
do cvetja, menim, da je ve-
lik uspeh tudi v ohranitvi in 
zaščiti starega gradu, ki smo 
ga rešili pred popolnijtp pro-
padom. Pri tem ne smemo 
pozabiti na dejstvu, da so 
vsi uspehi plod amaterizma.« 

To je le nekaj mnenj članov, ki iz dneva v dim prispe-
vajo svoj delež k uspehom društva. Med njimi so nekateri, 
ki so postali že pojem zaradi svoje pripravljenosti za delo, 
ki v okviru organizacije predstavlja velik delež. 

Danes, v času, ko vse bolj priznavamo nesprejemljivo 
dejstvo, da z amaterizmom ni moč doseči večjih in pomemb-
nejših uspehov, je dejavnost Olepševalnega društva toliko 
vrednejša, ker ta »mit« razbija. Zato ob tem visokem jubi-
leju tudi naše čestitke. J. SEVER 


